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OR.Oz.0022.25.2023 

 

PROTOKÓŁ NR  294/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 16 czerwca 2023 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wniosków Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 maja 2023 r.  

5.2. Projekt porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia osoby pełnoletniej 

oraz warunków jej pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie oraz kosztów 

objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej.  

5.3. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Gminą Miasto Włocławek  dnia 25 lipca  

2022 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków  

na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie zastępczej niezawodowej. 

5.4. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Powiatem Radziejowskim dnia  

12 października 2017 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej z dzieckiem. 

5.5. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Miastem Słupsk  dnia 1 kwietnia  

2019 r. w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków  

na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej spokrewnionej  

z dzieckiem. 

5.6. Wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

12 czerwca 2023 r. 

5.7. Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na „Wdrożenie 

systemu teleinformatycznego e-Urząd, udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz 

aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach 

Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa V Rozwój 

Cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia REACT-EU, działanie 

5.1. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia, dotyczące 

realizacji konkursu grantowego „Cyfrowy Powiat”, projekt zapytania ofertowego oraz 

wzór umowy – zajęcie stanowiska. 

5.8. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej proponowanych rozwiązań wynikających  

z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko – Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dotyczących budynku szkoły oraz wyrażenia 

zgody na podjęcie działań w ramach środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu 

terytorialnego na dodatkowe zadania oświatowe – zajęcie stanowiska. 
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5.9. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2023 / 2024 trzech pomocy 

nauczyciela w wymiarze ¾ etatu – zajęcie stanowiska. 

5.10. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie etatów pracowników administracyjnych – 

zajęcie stanowiska. 

5.11. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

5.12. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dofinansowania  

ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. 

„Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo 

na odcinku od km 0+000 do km 3+100 na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca 

na remoncie”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 16 czerwca 2023 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 215 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i  Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 293/2023 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 czerwca 2023 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 



3 
 

 

 

 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 293/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 12 czerwca 2023 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.8. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej proponowanych rozwiązań wynikających  

z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko – Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dotyczących budynku szkoły oraz wyrażenia 

zgody na podjęcie działań w ramach środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu 

terytorialnego na dodatkowe zadania oświatowe – zajęcie stanowiska. 

5.9. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2023 / 2024 trzech pomocy 

nauczyciela w wymiarze ¾ etatu – zajęcie stanowiska. 

5.10. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie etatów pracowników administracyjnych – 

zajęcie stanowiska. 

5.11. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

5.12. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dofinansowania  

ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. 

„Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo 

na odcinku od km 0+000 do km 3+100 na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca 

na remoncie”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Na posiedzenie Zarządu Powiatu przybył pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wniosków Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 maja 2023 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wniosków Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 30 maja 2023 r.  

Proszę pana Dyrektora o przedstawienie informacji w zakresie realizacji wniosków Zarządu 

Powiatu z 30 maja 2023 r. Wówczas, Zarząd Powiatu, rozpatrywał wnioski Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 22 maja  

2023 r. i Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 22 maja 2023 r. 

dotyczące modernizacji dróg powiatowych i zwrócił się do Dyrektora ZDP o przedstawienie 

dodatkowych informacji. 

 

Pan Marcin Strych Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

– Zarząd Dróg Powiatowych dokonał rozeznania cenowego wykonania aktualizacji 

kosztorysów inwestorskich. Zmiany w kosztorysach zostały przez nas skalkulowane,  

na przebudowę drogi powiatowej Ciechocinek – Dąbrówka koszt aktualizacji kosztorysu 

wyniesie 2.460 zł brutto i tyle samo koszt aktualizacji kosztorysu na przebudowę drogi 

powiatowej Konradowo – Siniarzewo 2.460 zł brutto. Jesteśmy w stanie uzyskać aktualizację 

kosztorysu w ciągu ok. 5 dni roboczych od dnia jej zlecenia. Co do podziału zadań na dwa 

etapy. Jeśli chodzi o drogę Ciechocinek – Dąbrówka, można to zadanie podzielić na dwa 

etapy, I etap ulica Szkolna, drugi etap ulica Zamkowa w Raciążku. Jeśli chodzi o drogę 

Konradowo – Siniarzewo, to posiadana dokumentacja obejmuje odcinek od kościoła  

w Siniarzewie do Pomian. Chciałbym wiedzieć, czy na tym etapie mam kosztorysować, jeżeli 

tak to z jakich środków i kiedy. Jeżeli teraz przekosztorysujemy to nie wiem czy będzie to 

miało sens ponieważ nie wiemy na dzień dzisiejszy jakie będą konkursy i jakie będą zakresy 

preferowane.  

 

Pani Lidia Tokarska – w najbliższych dniach, Wojewoda Kujawsko – Pomorski ma ogłosić 

konkurs na dofinansowanie dróg powiatowych. 

 

Pan Marcin Strych – nie dostaliśmy jeszcze żadnej informacji w tym zakresie.  

 

Pani Lidia Tokarska – gdyby faktycznie okazało się, że Wojewoda Kujawsko – Pomorski 

ogłosi konkurs na dofinansowanie dróg powiatowych, gdy będziemy znali warunki tego 

konkursu, i gdyby one nam odpowiadały to warto byłoby dokonać podziału na etapy 

przedmiotowe zadania i starać się uzyskać na nie dofinansowanie.  

 

Pan Marcin Strych – tak, warto dzielić zadanie na etapy ale w momencie kiedy znamy 

zasady konkursu.  
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Pan Mariusz Możdżeń – aktualizacja, czy zmiana kosztorysu trwa kilka dni.  

 

Pani Lidia Tokarska – tak, ale stosowne zmiany trzeba by dokonać w budżecie powiatu. Czy 

aktualizację kosztorysów robimy ze środków bieżących czy inwestycyjnych? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zawsze było ze środków inwestycyjnych płacone. Jeśli wchodzi to  

w rozliczenie inwestycji w projektach to ze środków inwestycyjnych, jeżeli będą to koszty 

kwalifikowane.  

 

Pani Lidia Tokarska – to jest rozliczenie projektu, a zlecenie i zapłacenie? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – też trzeba by w wydatki inwestycyjne wciągnąć. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli trzeba to zawrzeć w budżecie. 

 

Pan Marcin Strych – na etapie zlecania aktualizacji kosztorysów możemy żądać od 

projektanta podziału inwestycji na etapy. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak, ale trzeba poczekać za ogłoszeniem konkursu. 

 

Pani Lidia Tokarska – jak ogłoszą konkurs, to będziemy musieli wystąpić do Rady  

o dokonanie zmian w budżecie. Wolałabym, żebyśmy to przyjęli do realizacji i zlecili 

aktualizację kosztorysów tych dwóch dróg za 2.460 zł brutto od każdej drogi, i na najbliższej 

sesji dokonać zmian w budżecie polegających na zabezpieczeniu środków finansowych na te 

dwa zadania. I nic więcej na razie byśmy nie robili. 

 

Pan Marcin Strych – mogę tak ustalić z wykonawcą, że termin płatności będzie dopiero po 

sesji. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – każda dokumentacja wchodzi w koszt inwestycji. Tylko tutaj są 

bardzo małe kwoty aktualizacji tych kosztorysów. Tych dwóch inwestycji nie ma w ogóle  

w budżecie.  

 

Pani Lidia Tokarska – tak, ale księgowa ZDP wzbrania się płaceniem za aktualizację 

kosztorysów ze środków bieżących i uważa, że powinno być płacone ze środków na 

inwestycje.  

 

Pani Paulina Smykowska – tych inwestycji nie ma w budżecie, żeby móc dokonać 

zwiększenia środków na nie, dlatego trzeba wprowadzić do budżetu wykonanie aktualizacji 

kosztorysów inwestorskich, a to są małe kwoty. 
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Pani Lidia Tokarska – a może wprowadzić do budżetu jedną pozycję, tj. dokumentacja  

na drogi powiatowe, zabezpieczyć odpowiednią kwotę i z tego wydatkować środki na 

aktualizację kosztorysów.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – też tak myślałem, żeby to zrobić.   

 

Pani Lidia Tokarska – czyli musimy wystąpić do Rady Powiatu o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 15.000 zł na opracowanie dokumentacji 

związanych z modernizacją dróg powiatowych, w tym jej aktualizację i zmianę.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – z tych środków można by zapłacić również za wykonanie nowej 

dokumentacji gdyby była taka potrzeba, i jedynie gdyby zabrakło zwiększyć środki finansowe 

i to mógłby sam Zarząd Powiatu zrobić.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy teraz do omówienia kwestii związanych z ulicą Wojska 

Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pan Marcin Strych – dwukrotnie spotkałem się z panem Prezesem Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Wodociągów Sp. z o.o. w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

planowanej budowy kanalizacji sanitarnej na ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim, a ponadto dostaliśmy już dokumentację ze szczegółowym przebiegiem tego 

zamierzenia, które PGKiW ma zamiar zrealizować. To przedsięwzięcie ma przebiegać ulicą 

Wojska Polskiego, w związku z czym wydane zostały warunki o odtworzeniu nawierzchni. 

Czyli de facto jeżeli dojdzie do skutku, a wszystko wskazuje na to, że tak, bo jest projekt  

i procedura jest uruchomiona przez PGKiW, to skończy się to odtworzeniem nawierzchni 

ulicy Wojska Polskiego do działki nr 3333, patrząc od strony centrum, tj. kawałek za sklepem 

Dino, ok. 70-80 m, tam się będzie kończyła inwestycja PGKiW. Kalkulacja, którą 

przedstawiłem obejmuje tylko wykonanie nakładki od tego miejsca do torów.  

 

Pani Lidia Tokarska – i mielibyśmy wówczas całą nawierzchnię ulicy Wojska Polskiego 

nową. 

 

Pan Marcin Strych – tak. Jeżeli PGKiW zrealizuje swoje zamierzenie to będziemy mieli 

nową nawierzchnię na części tej ulicy i wówczas zjeżdżałoby się na nawierzchnię częściowo 

spękaną. Nie jest to droga w najgorszym stanie, ale jest bardzo obłożona ruchem. 

 

Pani Lidia Tokarska – radni powiatu na komisjach wielokrotnie podnosili potrzebę naprawy 

nawierzchni tej ulicy, położenie nowej nakładki.  

 

Pan Marcin Strych – trzeba by zrobić 680 mb tej drogi. Skorzystalibyśmy z tego, że 

nakładkę na pozostałej części tej ulicy zrobiłoby PGKiW.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – kiedy ma się rozpocząć inwestycja PGKiW? 
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Pani Lidia Tokarska – czy jeszcze w tym roku? 

 

Pan Marcin Strych – jest szansa, że będzie realizowana w tym roku. Warunki jakie daliśmy 

PGKiW to wykop i odtworzenie całej nawierzchni drogi.   

 

Pani Lidia Tokarska – to proponuję wystąpić do Rady Powiatu o zabezpieczenie w budżecie 

powiatu środków finansowych w kwocie 30.000 zł na opracowanie dokumentacji, w tym na 

ulicę Wojska Polskiego, odcinek wskazany przez pana Dyrektora.  

 

Pan Marcin Strych – czy w tym roku miałbym zlecić wykonanie tej dokumentacji, jest to 

trochę późno na zlecanie takich prac, nie wiem czy ktoś się podejmie tego, ale możemy 

spróbować.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – kiedy PGKiW zakończy swoją inwestycję, żeby nasza 

dokumentacja nie leżała zbyt długo?  

 

Pani Lidia Tokarska – zabezpieczmy te środki. Będzie konkurs i może będziemy chcieli do 

niego przystąpić, będzie nam potrzebna dokumentacja. Czy byłaby to przebudowa ulicy, czy 

remont? 

 

Pan Marcin Strych – może być to przebudowa, włączylibyśmy w to wykonanie chodnika.  

 

Pani Lidia Tokarska – myślę, że będzie lepiej jeśli to będzie przebudowa drogi, aniżeli jej 

remont. Dlatego proponuję wystąpić do Rady Powiatu o zabezpieczenie na dokumentacje 

większej kwoty, tj. 30.000 zł.  

Przechodzimy do drogi Turzno – Brzeźno. 

 

Pan Marcin Strych – zapraszam państwa na drogę Turzno – Brzeźno, żeby zobaczyć jak 

wygląda nawierzchnia tej drogi. Faktycznie brakuje tam warstwy ścieralnej. Mamy co roku 

ocenę stanu technicznego dróg powiatowych. Ocena stanu technicznego tego odcinka drogi 

jest bardzo dobra. W mojej ocenie wydatkowanie tych środków na poprawianie bardzo 

dobrego na super mija się z celem. Nie jest to droga, która jest tak obłożona ruchem, żeby 

zaraz się tam coś zadziało. Tam nic się nie łamie, nie ma ani jednej dziury na tym odcinku 

drogi, od czterech lat, od kiedy jestem Dyrektorem ZDP nie naprawialiśmy tej drogi, poza 

spryskaniem osi jezdni patcherem. Myślę, że są wyższe priorytety w zakresie dróg 

powiatowych niż ten odcinek drogi,  w tym momencie. Staram się być obiektywny …   

W tym rejonie jest też droga na Młynek, stanowiąca dalszy odcinek drogi Turzno – Seroczki, 

od świetlicy w Brzeźnie przez Młynek do Konecka, zbudowana w latach sześćdziesiątych. 

Nie było tu żadnego remontu, jest połamana, ciągle ją naprawiamy patcherem, kładziemy 

masę na zimno.   Jeżeli miałby być przeprowadzony remont to na tym właśnie odcinku drogi, 

lub w tym rejonie proponuję remontować dalszy etap drogi Konradowo – Siniarzewo, która 

biegnie przez las w Konecku. Jej stan jest bardzo zły.   
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Pani Lidia Tokarska – proponuję, żeby Zarząd Powiatu nie przyjmował do realizacji 

wykonania drugiej warstwy ścieralnej na drodze Turzno – Brzeźno, a w zamian wykonanie 

modernizacji wskazanego przez pana Dyrektora odcinka drogi, w dużo gorszym stanie 

techniczny. Proszę pana Dyrektora o przedłożenie Zarządowi konkretnych propozycji  

w zakresie długości remontowanego odcinka drogi, kosztów. 

 

Pan Marcin Strych – mamy dokumentację gotową na Konradowo – Siniarzewo, realizujemy 

obecnie odcinek 3.100 mb od Konradowa do świetlicy w Brzeźnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – cały odcinek tej drogi to 10 km. 

 

Pan Marcin Strych - tak, 10 km, z tego 3,1 km są teraz wykonywane.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy można podzielić to zadanie na etapy? 

 

Pan Marcin Strych – tak, jak najbardziej. 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę, żeby pan Dyrektor ZDP przedłożył propozycje odcinków 

dróg, które są w bardzo złym stanie i wymagają pilnej naprawy. Sami widzimy, że są inne 

potrzeby, aniżeli wykonanie warstwy ścieralnej na drodze Turzno – Brzeźno, są drogi w dużo 

gorszym stanie. 

Kolejna sprawa wykonanie nakładki na drodze powiatowej Stara Wieś – Nieszawa. Jaki jest 

stan tej drogi? 

 

Pan Marcin Strych – są odcinki lepsze i gorsze na tej drodze. Najgorszy odcinek jest  

w Niestuszewie, długości ok. 1 km. Pozostała część tej drogi oceniam, że jest w stanie 

dobrym, przeciętnym. Była propozycja komisji modernizacji odcinka prawie 5 km. Kolejna 

nakładka na pewno wyrównałaby nawierzchnię drogi, zwiększyła komfort. Na tej drodze  

w najgorszym stanie jest odcinek w Niestuszewie. Jesteśmy w stanie przy użyciu patchera 

uzupełniać drobne ubytki, załamane krawędzie, naprawiać na bieżąco. Zasadnym jest 

pochylenie się nad tym odcinkiem w Niestuszewie. Jest to droga, na której dopuszczalna 

prędkość wynosi 90 km/h, a w Niestuszewie ze względu na zły stan techniczny tego odcinka 

drogi jest ograniczenie. Gdyby udało się naprawić wskazany odcinek drogi, wówczas można 

by zachować dopuszczalną prędkość na całym odcinku drogi. Jest to kluczowa droga, łączy 

Nieszawę z Aleksandrowem Kujawskim i dalej prowadzi do Służewa.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jakiej dokładnie długości jest ten newralgiczny odcinek 

drogi. 

 

Pan Marcin Strych – nie wiem dokładnie, musimy zmierzyć, ok. 1 km.  

 

Pani Lidia Tokarska – może pan Dyrektor ZDP przedstawi Zarządowi odcinki dróg 

wymagających natychmiastowej naprawy, o których pan mówił, oraz przedstawi kalkulację 

kosztów wykonania zadania. Wykonanie nakładki ścieralnej na drodze Stara Wieś – Nieszawa 
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na długości 4,75 km to ogromne koszty, sama dokumentacja to ok. 100.000 zł, roboty 

budowlane ok. 2.200.000 zł, nadzór inwestorski ok. 6.500 zł. Uważam, że należałoby zrobić 

tylko odcinek tej drogi w Niestuszewie. 

 

Pan Marcin Strych – dobrze zmierzymy ten odcinek drogi i przedstawimy koszty. 

 

Pani Lidia Tokarska – wystosowane zostało pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w zakresie przebudowy skrzyżowania na drodze wojewódzkiej Nr 266 w kierunku 

miejscowości Ośno w celu upłynnienia ruchu drogowego.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 12 czerwca 2023 r. znak: 

DUDiM.071.22.2023 w sprawie wniosków Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

30 maja 2023 r.  

Jednocześnie, proponuję wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 30.000 zł na opracowanie dokumentacji 

związanych z modernizacją dróg powiatowych, w tym jej aktualizację i zmianę, tj. 

aktualizację dokumentacji na przebudowę dróg powiatowych: nr 2602C Ciechocinek-

Dąbrówka i nr 2608C Konradowo-Siniarzewo oraz wykonanie dokumentacji na przebudowę 

drogi nr 2634C części ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, wymagającej 

naprawy. W zakresie podziału na etapy przebudowy dróg powiatowych: Ciechocinek-

Dąbrówka i Konradowo-Siniarzewo, proponuję podjąć decyzję po ogłoszeniu konkursów na 

dofinansowanie modernizacji dróg powiatowych i zapoznaniu się z warunkami naboru 

wniosków. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z informacją Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 12 czerwca 2023 r. znak: DUDiM.071.22.2023  

w sprawie wniosków Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 maja 2023 r.  

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie 

w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 30.000 zł na opracowanie dokumentacji 

związanych z modernizacją dróg powiatowych, w tym jej aktualizację i zmianę, tj. 

aktualizację dokumentacji na przebudowę dróg powiatowych: nr 2602C Ciechocinek-

Dąbrówka i nr 2608C Konradowo-Siniarzewo oraz wykonanie dokumentacji na przebudowę 

drogi nr 2634C części ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, wymagającej 

naprawy. W zakresie podziału na etapy przebudowy dróg powiatowych: Ciechocinek-

Dąbrówka i Konradowo-Siniarzewo, Zarząd Powiatu podejmie decyzję po ogłoszeniu 

konkursów na dofinansowanie modernizacji dróg powiatowych i zapoznaniu się z warunkami 

naboru wniosków. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 



10 
 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – z uwagi na ograniczone możliwości finansowe budżetu powiatu, 

biorąc pod uwagę stan techniczny wszystkich dróg powiatowych i ustalenie priorytetów dróg  

wymagających natychmiastowego remontu, proponuję nie przystępować w bieżącym roku do 

wykonania drugiej warstwy ścieralnej na drodze powiatowej nr 2610C Turzno-Brzeźno. 

Jednocześnie proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim do wskazania odcinków na drogach powiatowych nr 2608C Konradowo – 

Siniarzewo i nr 2605C Stara Wieś – Nieszawa wymagających natychmiastowej naprawy oraz 

przedstawienia kalkulacji kosztów wykonania zadania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, z uwagi na ograniczone możliwości finansowe budżetu powiatu, biorąc pod 

uwagę stan techniczny wszystkich dróg powiatowych i ustalenie priorytetów dróg  

wymagających natychmiastowego remontu, postanowił nie przystępować w bieżącym roku do 

wykonania drugiej warstwy ścieralnej na drodze powiatowej nr 2610C Turzno-Brzeźno. 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim do wskazania odcinków na drogach powiatowych nr 2608C Konradowo – 

Siniarzewo i nr 2605C Stara Wieś – Nieszawa wymagających natychmiastowej naprawy oraz 

przedstawienia kalkulacji kosztów wykonania zadania. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – dziękuję panu Dyrektorowi za przedstawienie informacji.  

Na 26 czerwca br. zaplanowane jest spotkanie z Burmistrzem Nieszawy i kapitanami promu 

w sprawie funkcjonowania przeprawy promowej przez Wisłę w Nieszawie.  

 

Pan Marcin Strych – prom pływa i nie psuje się, aczkolwiek potrzebny jest remont 

przyczółków.  Wczoraj rozmawiałem z panem Burmistrzem Nieszawy, czyni on zabiegi, żeby 

pozyskać środki zewnętrzne na to zadanie, w tym celu dostarczyliśmy wczoraj panu 

Burmistrzowi dokumentację techniczną ulicy Mickiewicza, która prowadzi do przystani 

promowej. Pan Burmistrz stara się też o środki z MON-u na ten cel, bo przeprawa promowa 

traktowana jest jako obiekt strategiczny, być może uda się pozyskać środki.   

 

Pani Lidia Tokarska – dostaliśmy na przeprawę promową 10.000 zł dotacji z Powiatu 

Toruńskiego i na ten cel zamierza dać nam również dotację w wysokości 10.000 zł 

Województwo Kujawsko – Pomorskie. Występowałam do Starosty Toruńskiego i Marszałka 

Województwa w tej sprawie. Z tym, że dotacje muszą być przekazane do Miasta Nieszawy, a 

nie do Powiatu Aleksandrowskiego, ponieważ zadanie realizuje miasto.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – zadanie zostało przekazane do realizacji Gminie Miejskiej 

Nieszawa, faktury nie są wystawiane na powiat, powiat udziela miastu dotacji na realizację 

tego zadania.  
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Pani Paulina Smykowska – jest uchwała Rady Powiatu Toruńskiego o udzieleniu dotacji 

Powiatowi Aleksandrowskiemu, musieliby dokonać zmiany tej uchwały.  

 

Pan Marcin Strych – Skarbnik Powiatu Toruńskiego przesłała mi wczoraj projekt umowy  

w sprawie udzielenia dotacji, który wymaga zmian. 

 

Pani Paulina Smykowska – czy w ramach tej dotacji nie moglibyśmy naprawić 

przyczółków, żeby faktury wystawione były na powiat.   

 

Pan Marcin Strych – w uchwale Rady Powiatu Toruńskiego jest określony cel dotacji na 

utrzymanie przeprawy promowej. Jest jeszcze jedna sprawa, te przyczółki nie są de facto 

drogą powiatową tylko należą do Wód Polskich. Myślę, że do tej sprawy należałoby wrócić 

po spotkaniu z panem Burmistrzem Nieszawy.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy można przyjąć dotację Powiatu Toruńskiego do budżetu powiatu  

i o tę kwotę zwiększyć dotację na prom jaką powiat udziela Gminie Miejskiej Nieszawa? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – a jak się rozliczymy z Powiatem Toruńskim? Musimy się rozliczyć 

na podstawie faktur. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy Gmina Miejska Nieszawa mogłaby wystawić fakturę na Powiat 

Aleksandrowski za wykonywanie przeprawy promowej? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zastanawiam się jeszcze nad inną kwestią, rozliczeniem zadania. 

Czasami są problemy z terminowym rozliczeniem dotacji na prom przez Gminę Miejską 

Nieszawa. Jak w terminie nie rozliczymy dotacji, które otrzymamy od innych samorządów  

to oddajemy dotację wraz z odsetkami.   Ja bym nie ryzykował, żeby powiat zamiast miasta 

rozliczał się z dotacji udzielonej na utrzymanie promu przez inne samorządy. Urząd 

Marszałkowski zastanawia się w jaki sposób i komu ma przekazać dotację na prom, czy 

bezpośrednio Gminie Miejskiej Nieszawa czy Powiatowi Aleksandrowskiemu. 

 

Pani Lidia Tokarska – do tego tematu wrócimy, po wyjaśnieniu wątpliwości, o których 

dzisiaj mówiliśmy.  

Dziękuję panu Dyrektorowi ZDP za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

12 czerwca 2023 r. znak: DUDiM.071.22.2023 w sprawie wniosków Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 30 maja 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Projekt porozumienia z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia osoby 

pełnoletniej oraz warunków jej pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie 

oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt porozumienia z Gminą Miasto 

Włocławek w sprawie przyjęcia osoby pełnoletniej oraz warunków jej pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką 

koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Gminą 

Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia osoby pełnoletniej oraz warunków jej pobytu  

i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej 

opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miasto Włocławek w sprawie 

przyjęcia osoby pełnoletniej oraz warunków jej pobytu i wysokości wydatków na opiekę  

i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy 

zastępczej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 14 czerwca 2023 r. znak: RK.072.2.10.10.2023 wraz z projektem porozumienia  

z Gminą Miasto Włocławek w sprawie przyjęcia osoby pełnoletniej oraz warunków jej 

pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie oraz kosztów objęcia rodziny 

zastępczej opieką koordynatora rodzinnej pieczy zastępczej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Gminą Miasto Włocławek  dnia  

25 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie zastępczej 

niezawodowej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt aneksu do porozumienia 

zawartego z Gminą Miasto Włocławek  dnia 25 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz 

warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych 

w rodzinie zastępczej niezawodowej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia 

zawartego z Gminą Miasto Włocławek  dnia 25 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz 

warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych 

w rodzinie zastępczej niezawodowej. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia zawartego z Gminą Miasto 

Włocławek  dnia 25 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu  

i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie zastępczej 

niezawodowej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 9 czerwca 2023 r. znak: RK.072.2.10.6.2023 wraz z projektem aneksu do porozumienia 

zawartego z Gminą Miasto Włocławek  dnia 25 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz 

warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych 

w rodzinie zastępczej niezawodowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Powiatem Radziejowskim dnia  

12 października 2017 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich pobytu  

i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie 

zastępczej spokrewnionej z dzieckiem. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt aneksu do porozumienia 

zawartego z Powiatem Radziejowskim dnia 12 października 2017 r. w sprawie przyjęcia 

dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci 

umieszczonych w rodzinie zastępczej spokrewnionej z dzieckiem. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia 

zawartego z Powiatem Radziejowskim dnia 12 października 2017 r. w sprawie przyjęcia 

dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci 

umieszczonych w rodzinie zastępczej spokrewnionej z dzieckiem. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia zawartego z Powiatem 

Radziejowskim dnia 12 października 2017 r. w sprawie przyjęcia dzieci oraz warunków ich 

pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie 

zastępczej spokrewnionej z dzieckiem. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 14 czerwca 2023 r. znak: RK.072.2.9.8.2023 wraz z projektem aneksu do porozumienia 

zawartego z Powiatem Radziejowskim dnia 12 października 2017 r. w sprawie przyjęcia 

dzieci oraz warunków ich pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci 

umieszczonych w rodzinie zastępczej spokrewnionej z dzieckiem, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Miastem Słupsk  dnia 1 kwietnia  

2019 r. w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej z dzieckiem. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt aneksu do porozumienia 

zawartego z Miastem Słupsk  dnia 1 kwietnia 2019 r. w sprawie przyjęcia dziecka oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka 

umieszczonego w rodzinie zastępczej spokrewnionej z dzieckiem. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia 

zawartego z Miastem Słupsk  dnia 1 kwietnia 2019 r. w sprawie przyjęcia dziecka oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka 

umieszczonego w rodzinie zastępczej spokrewnionej z dzieckiem. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia zawartego z Miastem Słupsk  

dnia 1 kwietnia 2019 r. w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dziecka umieszczonego w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej z dzieckiem. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 14 czerwca 2023 r. znak: RK.072.2.5.7.2023 wraz z projektem aneksu do porozumienia 

zawartego z Miastem Słupsk  dnia 1 kwietnia 2019 r. w sprawie przyjęcia dziecka oraz 

warunków jego pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dziecka 

umieszczonego w rodzinie zastępczej spokrewnionej z dzieckiem, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.6. Wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

12 czerwca 2023 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Komisji Polityki Społecznej 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 12 czerwca 2023 r. 

Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu  

12 czerwca 2023 r. zapoznała się z bieżącą działalnością Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku i Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja 

wystosowała wniosek do Zarządu Powiatu o zabezpieczenie środków finansowych na 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej inwestycji polegającej na dokończeniu 

ogrodzenia przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Jak będą środki to 

oczywiście Zarząd Powiatu pochyli się nad tym.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – rozmawiałem z panią Dyrektor ZS Nr 1 CKP w tej sprawie, która 

poinformowała mnie, że mogą to ogrodzenie wykonać własnymi siłami, kupując jedynie 

niezbędny materiał. Prawdopodobnie niepotrzebna byłaby dokumentacja. Wystarczyłoby 

zgłosić do Starosty zamiar wykonywania robót. Należałoby zakupić siatkę, słupki  

i pracownicy sami by wykonali to ogrodzenie. 

 

Pani Paulina Smykowska – potrzebna jest decyzja Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 

na prowadzenie robót przy zabytku i dokonanie zgłoszenia do Starosty Aleksandrowskiego na 

wykonanie robót. Żadna dokumentacja projektowo – kosztorysowa nie jest potrzebna. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – co do sposobu finansowania zadania, rozmawiałem z główną 

księgową, być może znajdą środki w ramach swojego planu finansowego. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 12 czerwca 2023 r. o zabezpieczenie środków 

finansowych na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej inwestycji polegającej 

na dokończeniu ogrodzenia przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

Jednocześnie, proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim do podjęcia czynności w zakresie wykonania ogrodzenia terenu wokół szkoły  

w ramach środków zabezpieczonych w planie finansowym szkoły, w tym wystąpienia do 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o wydanie decyzji na prowadzenie robót przy 

zabytku i dokonanie zgłoszenia do Starosty Aleksandrowskiego na wykonanie robót. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 12 czerwca 2023 r. o zabezpieczenie środków finansowych na 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej inwestycji polegającej na dokończeniu 

ogrodzenia przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim.  
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Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

do podjęcia czynności w zakresie wykonania ogrodzenia terenu wokół szkoły w ramach 

środków zabezpieczonych w planie finansowym szkoły, w tym wystąpienia do Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków o wydanie decyzji na prowadzenie robót przy zabytku i dokonanie 

zgłoszenia do Starosty Aleksandrowskiego na wykonanie robót. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

12 czerwca 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na 

„Wdrożenie systemu teleinformatycznego e-Urząd, udostępnionego za pośrednictwem 

portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie 

Kujawskim” w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 – 2020, 

Oś Priorytetowa V Rozwój Cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na 

zagrożenia REACT-EU, działanie 5.1. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie 

cyfrowej odporności na zagrożenia, dotyczące realizacji konkursu grantowego 

„Cyfrowy Powiat”, projekt zapytania ofertowego oraz wzór umowy – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia, którego 

wartość nie przekracza 130.000 zł na „Wdrożenie systemu teleinformatycznego e-Urząd, 

udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego 

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 

2014 – 2020, Oś Priorytetowa V Rozwój Cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 

odporności na zagrożenia REACT-EU, działanie 5.1. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie 

cyfrowej odporności na zagrożenia, dotyczące realizacji konkursu grantowego „Cyfrowy 

Powiat”, projekt zapytania ofertowego oraz wzór umowy. Wartość brutto zadania 23.739 zł. 

Zamówienie dotyczy wdrożenia systemu Portalu Komunikacji Online z możliwością 

rezerwacji wizyt interesantów w urzędzie – kolejkowanie wizyt. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wszcząć postępowanie o udzielenie 

zamówienia, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na „Wdrożenie systemu 

teleinformatycznego e-Urząd, udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz aplikacji 

mobilnej dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa V Rozwój Cyfrowy JST 

oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia REACT-EU, działanie 5.1. Rozwój 

cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia, dotyczące realizacji 

konkursu grantowego „Cyfrowy Powiat” oraz zaakceptować projekt zapytania ofertowego 

oraz wzór umowy. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wszcząć postępowanie o udzielenie zamówienia, którego wartość 

nie przekracza 130.000 zł na „Wdrożenie systemu teleinformatycznego e-Urząd, 

udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Programu Operacyjnego Polska 

Cyfrowa na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa V Rozwój Cyfrowy JST oraz wzmocnienie 

cyfrowej odporności na zagrożenia REACT-EU, działanie 5.1. Rozwój cyfrowy JST oraz 

wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia, dotyczące realizacji konkursu grantowego 

„Cyfrowy Powiat” oraz zaakceptował projekt zapytania ofertowego oraz wzór umowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 14 czerwca 2023 r. znak: 

RI.Rz.2720.2.13.2023 wraz z wnioskiem o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia, 

którego wartość nie przekracza 130.000 zł na „Wdrożenie systemu teleinformatycznego  

e-Urząd, udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach Programu Operacyjnego Polska 

Cyfrowa na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa V Rozwój Cyfrowy JST oraz wzmocnienie 

cyfrowej odporności na zagrożenia REACT-EU, działanie 5.1. Rozwój cyfrowy JST oraz 

wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia, dotyczące realizacji konkursu grantowego 

„Cyfrowy Powiat”, projektem zapytania ofertowego oraz wzorem umowy, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej proponowanych rozwiązań 

wynikających z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko – Pomorskiego Komendanta 

Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dotyczących budynku szkoły 

oraz wyrażenia zgody na podjęcie działań w ramach środków Funduszu Pomocy dla 

jednostek samorządu terytorialnego na dodatkowe zadania oświatowe – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

proponowanych rozwiązań wynikających z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko – 

Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu 

dotyczących budynku szkoły oraz wyrażenia zgody na podjęcie działań w ramach środków 

Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu terytorialnego na dodatkowe zadania oświatowe. 
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Pani Paulina Smykowska – powstała ekspertyza techniczna stanu ochrony  

przeciwpożarowej. Pani Dyrektor SPS Nr 4 złożyła pismo z propozycjami wykonania 

zaleceń. Na: wyposażenie w samozamykacz drzwi z pomieszczenia socjalnego na I piętrze 

budynku, wyposażenie budynku w podręczny sprzęt gaśniczy według wskazania co najmniej 

2 kg lub 3 dm3 środka gaśniczego na każde 50 m2 powierzchni, wyposażenie pomieszczenia 

piwnicy w dodatkowe dwie gaśnice proszkowe typu ABC 6 kg, zapewnienie awaryjnego 

oświetlenia ewakuacyjnego o natężeniu światła 5 lx przy wyjściu głównym WG do budynku 

oraz w miejscu przewężenia korytarza przy klatce schodowej, pani Dyrektor potrzebuje 

środków finansowych na zakupy. Jest możliwość wykonania tych zadań określonych  

w punktach 1-4 pisma ze środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu terytorialnego 

na dodatkowe zadania oświatowe w paragrafie zakupy. Pozostałe zadania określone  

w punktach 5-8 pisma, tj. wymiana ściany pomieszczenia na I piętrze budynku, wymiana 

ściany pomieszczenia na parterze budynku, wyposażenie magazynu oleju opałowego  

w instalację wentylacji nawiewno-wywiewnej oraz zapewnienie dla niej pełnej sprawności 

technicznej i eksploatacyjnej, wyposażenie magazynu oleju opałowego w półstałe urządzenia 

gaśnicze, można wykonać ze środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu 

terytorialnego na dodatkowe zadania oświatowe w paragrafie usługi. W planie finansowym na 

usługach ma ok. 30.000 zł.   Zadania inwestycyjne wymienione w punkcie 9-11 pisma, tj. 

wyposażenie wszystkich dróg ewakuacyjnych kondygnacji nadziemnych w awaryjne 

oświetlenie ewakuacyjne oraz zapewnienie dla tej instalacji pełnej sprawności technicznej  

i eksploatacyjnej, wykonanie obudowy poziomych dróg ewakuacyjnych ścianami 

murowanymi lub systemowymi GK, wyposażenie budynku w instalację sygnalizacji 

pożarowej oraz zapewnienie dla niej pełnej sprawności technicznej i eksploatacyjnej, 

usunięcie materiałów palnych z nieużywanego poddasza budynku, wymagają środków 

inwestycyjnych, o które pani Dyrektor zamierza wystąpić po zakończeniu rozeznania 

cenowego. Wstępnie będzie to koszt ok. 35.000 zł i pani Dyrektor twierdzi, że takich środków 

w planie finansowym szkoły nie ma.   Prosiłam, żeby pani Dyrektor dokładnie wszystko 

sprawdziła, przedstawiła szczegółowe kosztorysy wszystkich wymienionych zadań, co i ile 

będzie kosztowało, wtedy dopiero Zarząd Powiatu będzie mógł podjąć decyzję co do 

zabezpieczenia środków finansowych na ten cel. Szczegółów jeszcze nie znamy, to jest tylko 

wstępne rozeznanie pani Dyrektor. Proponuję wystąpić do pani Dyrektor o uszczegółowienie 

informacji, przedstawienie kalkulacji kosztów. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – być może Fundusz Pomocy będzie działał do końca roku i będzie 

można te środki przeznaczyć na inwestycje. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 14 czerwca 2023 r. w sprawie wyrażenia 

opinii dotyczącej proponowanych rozwiązań wynikających z ekspertyzy oraz postanowień 

Kujawsko – Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej  

w Toruniu dotyczących budynku szkoły i wyraża zgodę na podjęcie działań określonych  

w punktach 1-8 pisma w ramach środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu 

terytorialnego na dodatkowe zadania oświatowe. Jednocześnie, proponuję wystąpić do  
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Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o uszczegółowienie zakresu zadań i przedstawienie kalkulacji kosztów w zakresie realizacji 

zadań określonych w punkcie 9-11 pisma, w celu podjęcia decyzji w zakresie zabezpieczenia 

środków finansowych na wykonanie tych inwestycji oraz podanie informacji o wysokości 

wydatków koniecznych na realizację zadań określonych w punktach 1-4 i 5-8. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 14 czerwca 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej proponowanych rozwiązań wynikających z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko 

– Pomorskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu 

dotyczących budynku szkoły i wyraził zgodę na podjęcie działań określonych w punktach 1-8 

pisma w ramach środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu terytorialnego na 

dodatkowe zadania oświatowe. Jednocześnie, Zarząd Powiatu, wnosi do Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim o uszczegółowienie zakresu zadań 

i przedstawienie kalkulacji kosztów w zakresie realizacji zadań określonych w punkcie 9-11 

pisma, w celu podjęcia decyzji w zakresie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie 

tych inwestycji oraz podanie informacji o wysokości wydatków koniecznych na realizację 

zadań określonych w punktach 1-4 i 5-8. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 czerwca 2023 r. znak: PS.4324.18.2023 wraz z pismem 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

14 czerwca 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej proponowanych rozwiązań 

wynikających z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko – Pomorskiego Komendanta 

Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dotyczących budynku szkoły oraz 

wyrażenia zgody na podjęcie działań w ramach środków Funduszu Pomocy dla jednostek 

samorządu terytorialnego na dodatkowe zadania oświatowe, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2023 / 2024 

trzech pomocy nauczyciela w wymiarze ¾ etatu – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na zatrudnienie  

w roku szkolnym 2023 / 2024 trzech pomocy nauczyciela w wymiarze ¾ etatu. Daje to 

łącznie 2 i ¼ etatu. 
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Pani Paulina Smykowska – zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej  

w sprawie warunków organizowania kształcenia, wychowania i opieki dla dzieci i młodzieży 

niepełnosprawnych, niedostosowanych społecznie i zagrożonych niedostosowaniem 

społecznym, w szkołach podstawowych specjalnych zatrudnia się dodatkowo pomoc 

nauczyciela.  

W kwietniu przy składaniu organizacji szkoły pani Dyrektor wystąpiła z taką propozycją 

zatrudnienia pomocy nauczyciela. Poprosiłam, żeby z tej organizacji kwietniowej te 

dodatkowe etaty zniknęły, żeby do momentu kiedy nie mamy faktycznych przyjęć uczniów, 

żeby nie tworzyć sztucznych etatów. Stoję na stanowisku, że możemy się posiłkować 

stażystami z Powiatowego Urzędu Pracy. Zmieniło się rozporządzenie w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych, będziemy mieli duży wzrost wydatków 

globalnie na poziomie powiatu, np. w DPS w Zakrzewie 50 pracowników z 70 zatrudnionych 

będzie objęte podwyżką wynagrodzenia. Dlatego jeżeli jest taka możliwość to należy 

skorzystać ze stażystów. Tym bardziej, że są obecnie stażyści na stanowiskach pomocy 

nauczyciela. Pani Dyrektor twierdzi, że jak przyjadą z Kuratorium Oświaty to będzie to 

zastrzeżenie. Trudno, musimy wziąć na siebie zastrzeżenie Kuratorium Oświaty, nawet jeżeli 

stwierdzą, że jest to niezgodne z przepisami. Najważniejsze, że opieka jest zabezpieczona. 

Możemy posiłkować się stażystami na stanowiskach pomocy nauczyciela, tym bardziej, że 

nie są tu wymagane żadne kwalifikacje.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – póki 1 września nie nastanie nie wiemy ile faktycznie dzieci, 

będzie uczyło się w tej szkole.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję rozpatrzyć 

negatywnie wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 14 czerwca 2023 r. i nie wyrażać zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 

2023 / 2024 trzech pomocy nauczyciela w wymiarze ¾ etatu, ze względu na ograniczone 

możliwości finansowe powiatu, wynikające ze wzrostu kosztów utrzymania powiatowych 

jednostek organizacyjnych, w tym tzw. kosztów pracowniczych. Jednocześnie, proponuję 

wystąpić do Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

o rozważenie wystąpienia do Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

z wnioskiem o zorganizowanie stażu dla osób bezrobotnych na stanowisku pomocy 

nauczyciela, bez deklaracji zatrudnienia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył negatywnie wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 14 czerwca 2023 r. i nie wyraził zgody  

na zatrudnienie w roku szkolnym 2023 / 2024 trzech pomocy nauczyciela w wymiarze  

¾ etatu, ze względu na ograniczone możliwości finansowe powiatu, wynikające  

ze wzrostu kosztów utrzymania powiatowych jednostek organizacyjnych, w tym tzw. kosztów 

pracowniczych. Zarząd Powiatu, wnosi do Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim o rozważenie wystąpienia do Powiatowego Urzędu Pracy  
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w Aleksandrowie Kujawskim z wnioskiem o zorganizowanie stażu dla osób bezrobotnych  

na stanowisku pomocy nauczyciela, bez deklaracji zatrudnienia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 czerwca 2023 r. znak: PS.4324.17.2023 wraz z pismem 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

14 czerwca 2023 r.  w sprawie wyrażenia zgody na zatrudnienie w roku szkolnym 2023 / 

2024 trzech pomocy nauczyciela w wymiarze ¾ etatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie etatów pracowników 

administracyjnych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie 

etatów pracowników administracyjnych. 

Pani Dyrektor SPS Nr 4 zwraca się o wyrażenie zgody na zwiększenie etatów pracowników 

administracyjnych w związku z wykonywaniem prac, który zakres obowiązków mieści się  

w trzech etatach. Uzasadnia to tym, że w przypadku poważnego lub nagłego zachorowania 

pracownika, powoduje to ogromne komplikacje. 

 

Pani Paulina Smykowska – w związku ze wzrostem najniższego wynagrodzenia, zmianą 

rozporządzenia w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, nie widzę 

możliwości zwiększenia etatów.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję rozpatrzyć 

negatywnie wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 14 czerwca 2023 r. i nie wyrażać zgody na zwiększenie etatów 

pracowników administracyjnych ze względu na ograniczone możliwości finansowe powiatu, 

wynikające ze wzrostu kosztów utrzymania powiatowych jednostek organizacyjnych, w tym 

tzw. kosztów pracowniczych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył negatywnie wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 14 czerwca 2023 r. i nie wyraził zgody  

na zwiększenie etatów pracowników administracyjnych ze względu na ograniczone 

możliwości finansowe powiatu, wynikające ze wzrostu kosztów utrzymania powiatowych 

jednostek organizacyjnych, w tym tzw. kosztów pracowniczych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 czerwca 2023 r. znak: PS.4324.16.2023 wraz z pismem 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

14 czerwca 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie etatów pracowników 

administracyjnych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023.  

Dochody ogółem są zwiększone o kwotę 970,00 zł. W dziale 855 Rodzina jest zwiększenie  

o kwotę 970,00 zł z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy  

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, z tego: 

- rozdział 85508, §2100 - zwiększenie o kwotę 220,00 zł z przeznaczeniem na finansowanie 

pobytu dzieci obywateli Ukrainy umieszczonych w systemie pieczy zastępczej, 

- rozdział 85595, §2100 - zwiększenie o kwotę 750,00 zł w związku z prowadzeniem przez 

PCPR ewidencji małoletnich obywateli Ukrainy. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 970,00 zł. Po stronie wydatkowej dokonano zmian 

zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych środków poprzez zwiększenie o kwotę 

planu  finansowego PCPR w Aleksandrowie Kujawskim z tytułu środków z Funduszu 

Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy. Pozostałych zmian dokonano zgodnie ze złożonymi 

wnioskami kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz dokonano zmian  

w planie finansowym Starostwa Powiatowego.  Między innymi dokonano przesunięć między 

paragrafami w planie finansowym Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4, w celu 

zabezpieczenia środków na zakup oprogramowania do inwentaryzacji składników majątku 

jednostki.  

Wczoraj otrzymałem informację, że wpłynął wyrok Sądu Rejonowego w Aleksandrowie 

Kujawskim do Zespołu Szkół Nr 2 w sprawie tankowania oleju przez firmę OLKOP. 

Zasądzone zostało ponad 30 tys. zł. Sąd podzielił solidarnie połowę kosztów ponosi OLKOP  

i drugą połowę szkoła. Dlatego musimy dokonać przesunięć między paragrafami  

z materiałów i wyposażenia na odsetki i koszty postępowania sądowego. Zmieni się załącznik 

nr 2 do przedłożonego projektu uchwały. Zmieniony projekt uchwały, uwzględniający tę 

zmianę, przedkładam Zarządowi Powiatu. 
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Pani Lidia Tokarska – sprawa ciągnie się od początku wojny na Ukrainie, kiedy drastycznie 

wzrosły ceny oleju, szkoła zamówiła tankowanie przed wybuchem wojny, firma OLKOP 

dostarczyła olej po wybuchu wojny i wystawiła fakturę dwa razy wyższą, niezgodną  

z umową. Sprawa trafiła do Sądu. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – bez wcześniejszego poinformowania Zespołu Szkół Nr 2 o zmianie 

ceny.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2023. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 540/2023 zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2023 – 2029. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 541/2023 zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023, stanowi załącznik do protokołu. 
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Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad. 5.12. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim o udzielenie 

dofinansowania ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla 

zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2608C 

Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 0+000 do km 3+100 na terenie powiatu 

aleksandrowskiego polegająca na remoncie”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt umowy z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 0+000 do km 3+100 

na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 0+000 do km 3+100 

na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim  

o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

dla zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – 

Siniarzewo na odcinku od km 0+000 do km 3+100 na terenie powiatu aleksandrowskiego 

polegająca na remoncie”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

16 czerwca 2023 r. znak: DUDiM.071.23.2023 wraz z projektem umowy z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla zadania pn. „Poprawa infrastruktury drogowej 

drogi powiatowej nr 2608C Konradowo – Siniarzewo na odcinku od km 0+000 do km 3+100 

na terenie powiatu aleksandrowskiego polegająca na remoncie”, stanowi załącznik  

do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:54. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 


